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§ 1. Val av protokolljusterare 

Pensionärsrådet beslutade att Jutta Askergren och Ingrid Stockman justerar dagens 

protokoll. 

 
§ 2.  Tid för protokolljustering 

Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 7 maj kl. 08.30. För inhämtande av 

synpunkter skickas protokollet med e-post till ledamöter och ersättare före justeringen. 

 
§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2008-04-07 

Inga synpunkter på föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna. 

 

Margareta Thörnblom tog upp att hon inte har fått handlingarna tillsända sig till dagens 

sammanträde. Förvaltningen ska kontrollera adressen.  

 
§ 4. Ärenden till stadsdelsnämnden  

- Pensionärsrådet diskuterade Tertialrapport 1 och tog upp att rapportens disposition gör 

det är svårt att få en helhetsbild. Pensionärsrådet önskar att äldreomsorgens verksamhet 

lyfts ut och biläggs tertialrapporterna. Vidare ansåg pensionärsrådet att det är svårt att ta 

ställning när det ekonomiska utfallet saknas i materialet.  
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- Pensionärsrådet önskade ta del av sammanställningen av antal beslut och domar för 

perioden, bifogas protokollet. Antal köpta platser på vård- och omsorgsboende var i 

april 760 st.   

 

- Svar på skrivelse från Synskadades Riksförbund 

Pensionärsrådet hade inga synpunkter på denna skrivelse.  

 

- Avtalsuppföljning av Linnégårdens vård- och omsorgsboende.  

Pensionärsrådet tog upp att det är angeläget att det förs en systematisk redovisning av 

klagomål, förvaltningen kommer att följa upp detta på samverkansmöten med 

Linnégården. Alla genomförda uppföljningar av vård- och omsorgsboendena kommer 

att ligga på stadens hemsida för att underlätta framtida val av boende.  

 
§ 5. Rapport från vård- och omsorgsboenden 

- Viveca Sarman informerade om att Bo Bergmansgården anordnar sex dagsutflykter för 

pensionärer under sommaren. Utflykterna är populära och har redan många anmälningar.  

 

- Arne Clevestam informerade från Kattrumpstullens vård- och omsorgsboende där det finns 

en oro i verksamheten inför den pågående upphandlingen. Beslut om de nya entrepre-

nörerna sker i juni och övertagandet sker den15 september 2008. Diskussion i 

pensionärsrådet om vikten av att det finns en mångfald av upphandlade entreprenörer.  

 

- Margareta Thörnblom tog upp att det är bra stämning och mat på Körsbärsgårdens vård- 

och omsorgsboende men att bemanningen verkar låg mot bakgrund av att många av de 

boende har ett stort omvårdnadsbehov.  Pensionärsrådet lyfte frågan om bemanningen 

inom äldreomsorgen och vad som anses som en miniminivå.   

 
§ 6. Övriga frågor 

- Kerstin Appel har haft besök av förvaltningens uppsökande verksamhet. Inom projektet 

VERNA kontaktar Sonny Melin personer över 75 år som inte har hemtjänst för 

information om äldreomsorgen. Kerstin Appel var mycket nöjd med besöket.  

 

- Viveca Sarman berättade om arbetet med att utveckla Träffpunkten. Formerna för verk-

samheten är ännu inte klara, förslag att starta upp till hösten. Arbetsgruppen efterfrågar en 

TV i Träffpunktens lokal. Pensionärsrådet menar att frågan om antennkablar måste lösas.  

 

- Ulla Löfberg informerade från ett möte med anhörigprojektet som bl.a. handlade om vad 

frivilligheten kan bidra med. Förvaltningen återkommer i frågan om avlösning i hemmet. 

Pensionärsrådet efterfrågade anhörigkonsulentens broschyr, bifogas protokollet.   

 

- Föreningsrådet i Fältöversten kommer, trots fastighetsägarbyte, fortsättningsvis kunna hyra 

lokaler där.  

 

- Pensionärsrådet önskar att bjuda in kostprojektet till sammanträde efter sommaren. De 

önskar även bjuda in MAS till ett sammanträde för att informera om tandhälsa. 

 

- Claes Hagwall efterfrågade information om hur mycket ett vårddygn kostar på Östermalm 

i jämförelse med genomsnittet i staden (76:-). Det bör tas hänsyn till vid fördelning av 

resurser.  
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- Pensionärsrådet önskar ta del av rutinen för genomförandeplanen och Gunvor Janssons 

rapport om ParaSoL.  

 

- Diskussion om kvalitetskraven i upphandlingarna av vård- och omsorgsboendena. 

Förvaltningen skickar förfrågningsunderlagets kravspecifikation till Jutta Askergren och 

Claes Hagwall per mail.  

 
§ 7. Nästa sammanträde  

Nästa pensionärsråd sammanträder den 2 juni 2008. 

 

 

 

 

Sekreterare: Hanna Runling 

(vik. för Helén Engberg) 

 
                  

 


